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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie stanu technicznego amfiteatru przy Kontener Art. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z apelami mieszkańców wskazującymi potrzebę poprawy stanu 

technicznego amfiteatru przy Kontener Art zwracam się z prośbą o podjęcie 

koniecznych działań w tym zakresie. Ponadto proszę o udzielenie odpowiedzi na 

poniższe pytania: 

 

1. Czy i jakie prace naprawcze zaplanowało do tej pory Miasto, aby 

przywrócić amfiteatrowi dawny wygląd? 

2. Czy są prowadzone bieżące prace konserwacyjne mające na celu 

zabezpieczenie elementów drewnianych przed warunkami 

atmosferycznymi? 

3. Czy i w jakiej częstotliwości weryfikowany jest stan całego amfiteatru pod 

kątem zanieczyszczenia graffiti? Kto jest odpowiedzialny za ich usuwanie? 
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4. Czy służby miejskie lub Policja podejmowały w okresie ostatniego roku 

jakiekolwiek interwencje w tym miejscu związane z nocnymi libacjami 

alkoholowymi osób bezdomnych? 

 

 

 Proszę o podjęcie działań w tej sprawie. 

  

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka  
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Załącznik:
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